
Referat frå ÅRSMØTE i Kviteseid sokn for 2016 

Møtet vart halde i Kviteseid kyrkje etter gudstenesta sundag 05.03.2017 

Det var 28 personar til stades 

SAKER: 

1. Gjennomgang av årsrapport for 2016 

2. Gjennomgang av årsrekneskapen for 2016 

3. Eventuelt 

REFERAT: 

1. Årsrapportar 

a. Soknerådsleiar Hans Kristian Aabø gjekk gjennom årsrapporten for 2016. 

Kyrkjelyden takka for den fyldige årsrapporten. 

b. Dagfinn Køhn gjekk gjennom årsrapporten frå organisten 

c. Kirsti Skjæveland gjekk gjennom årsrapporten frå diakoniutvalet. 

Det kom spørsmål om kvifor det berre var ein kort kyrkjekaffi etter siste 

helgemessesundag. Det kom av at det dei siste åra har vore få som har kome på 

kyrkjekaffien på Misjonshuset. Soknerådet vil vurdere dette på nytt for neste år. 

Kyrkjelyden takka for det gode arbeidet diakoniutvalet gjer. 

2. Soknerådsleiar Hans Kristian Aabø gjekk gjennom årsrekneskapen for 2016 

 

3. Det vart orientert om at det kom tre søknadar til stilling som sokneprest og at 

bispedømerådet har innstilt Møyfrid Lunde som ny sokneprest i Kviteseid. 

 

Sign. 5/3-17 

Lisbeth Farmen Aabø 

 


